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Akademický senát Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 

 
Z Á P I S N I C A  č .  0 7 / 2 0 2 3  z o  z a s a d n u t i a  

A k a d e m i c k é h o  s e n á t u  S v F  S T U  v  B r a t i s l a v e  
d ň a  0 8 . 1 2 . 2 0 2 3  

konaného o  8:00 hod. v zasadačke dekana Stavebnej fakulty STU v Bratislave 
 

Schválený program rokovania: 

 
1.           Otvorenie zasadnutia, prezentácia 
2.           Voľba skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre tajnú voľbu členov 

Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre študentov a zástupcov AS v poradnej komisii pre VVČ 
3.           Schválenie programu zasadnutia 
4.           Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 22.09.2023 
5.           Kontrola úloh a uznesení 
6.           Návrh na vymenovanie členov a predsedu Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre 

študentov na obdobie 14.12.2023  až 13.12.2027 (na schválenie) 
7.           Voľba zástupcov AS SvF do poradnej komisie prodekana pre vedu a výskum (na schválenie) 
8.           Návrh hodnotenia VVČ na rok 2024 (na schválenie) 
9.           Z vyšších orgánov 
10.         Rôzne 
 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, prezentácia 

Zasadnutie Akademického senátu SvF STU v Bratislave (ďalej AS SvF) otvoril a viedol predseda AS SvF 
doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD. Na úvod privítal senátorov a prizvaných účastníkov rokovania AS SvF – dekana 
a prítomných prodekanov.  Podľa prezenčnej listiny bolo prítomných 20 členov AS SvF, prezentovalo sa 20 
členov. AS SvF bol uznášaniaschopný a zasadnutie bolo otvorené.  

 

Prezentácia:  
Počet členov zamestnaneckej časti:       20    
Počet prítomných členov zamestnaneckej časti:                                 15 
Počet členov študentskej časti:     10 
Počet prítomných členov študentskej časti:                                              5 
Ospravedlnení:     Mgr. Pavla Balážová,  Mgr. Barbora Bartolčičová, PhD.,  prof. Ing. Jaroslav Sandanus, PhD., 
 Ing. Alena Golian - Struhárová, PhD., doc. Ing. Peter Šulek, PhD., Ing. Barbora Považanová,  Bc. Tamara 
Šimkaninová, Bc. Adam Tarana, Ing. Matúš Tomaščík, Bc. Peter Trudič.  

 

Prezenčná listina zo dňa 08.12.2023 je priložená k originálu zápisnice. 

 

K bodu 2: Voľba skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre tajnú voľbu na 
vymenovanie členov a predsedu Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre študentov na obdobie 
14.12.2023 – 31.12.2027. 

Za skrutátorov boli navrhnutí:  Ing. Anežka Kašiarová a Alexej Zelenaj. 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: prof. Ing. Zora Petráková, PhD. a Ing. Michal Venglár, PhD. 
Za členov sčítacej komisie boli navrhnutí: Ing. Mária Kurčová, PhD., Ing. Róbert Fencík, PhD. a Samuel Klimík. 

 

Návrh uznesenia č. 71 AS/23 
AS SvF schvaľuje Ing. Anežku Kašiarovú a Alexeja Zelenaja za skrutátorov. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:                                            30   Počet hlasov za:                        20  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:                 20  Počet hlasov proti:                     0  
 Zdržali sa hlasovania:                 0  
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Výsledok hlasovania: uznesenie č. 71 AS/23 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
Návrh uznesenia č. 72 AS/23 
AS SvF schvaľuje prof. Ing. Zoru Petrákovú, PhD. a Ing. Michala Venglára, PhD. za overovateľov zápisnice. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        20 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               20  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 72 AS/23 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
Návrh uznesenia č. 73 AS/23 
AS SvF schvaľuje za členov sčítacej komisie Ing. Máriu Kurčovú, PhD., Ing. Róberta Fencíka, PhD. a Samuela 
Klimíka.  

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        20 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               20  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 73 AS/23 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 3: Schválenie programu 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že program zasadnutia bol senátorom zaslaný 24.11.2023 
elektronicky. Predsedovi AS SvF nebol doručený do začiatku zasadnutia v písomnej forme žiadny návrh na 
doplnenie programu.  
 
Predseda AS SvF sa opýtal, či má niekto návrh na zmenu poradia jednotlivých bodov programu zasadnutia. 
Nikto z prítomných nemal návrh na zmenu poradia bodov programu. 
Následne predseda AS SvF dal o programe zasadnutia hlasovať. 
 

Návrh uznesenia č. 74 AS/23 
AS SvF schvaľuje program zasadnutia bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         20  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               20  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 74 AS/23 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

 K bodu 4: Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 22.09.2023 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že k obsahu zápisnice neboli doručené predsedovi AS SvF žiadne 
námietky a pripomienky.  
 
Návrh uznesenia č. 75 AS/23 
AS SvF schvaľuje zápisnicu zo zasadnutia AS SvF zo dňa 22.09.2023 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         20  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               20  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 
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Výsledok hlasovania: uznesenie č. 75 AS/23 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 

K bodu 5: Kontrola úloh a uznesení 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že z predchádzajúceho zasadnutia AS SvF nevyplynula žiadna úloha.  
  

K bodu 6: Návrh na vymenovanie členov a predsedu Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre 
študentov na obdobie 14.12.2023 – 13.12.2027 (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že návrh na vymenovanie členov a predsedu Disciplinárnej komisie  
Stavebnej fakulty STU pre študentov bol senátorom zaslaný 24.11.2023 elektronicky. Následne vyzval pána 
dekana, ako predkladateľa, aby o ňom informoval senátorov.  
 
Dekan informoval senátorov, že návrh sa predkladá v súlade s čl. 8 bod 2  v spojení s bodom 6 čl. 8 
Disciplinárneho poriadku Slovenskej technickej univerzity v Bratislave pre študentov zo dňa 25.06.2013 (ďalej 
len „Disciplinárny poriadok STU pre študentov“) z dôvodu, že podľa čl. 8 bod 4 písm. c) Disciplinárneho 
poriadku STU pre študentov zanikne ku dňu  13.12.2023 členstvo predsedovi doc. Ing. Petrovi Makýšovi, PhD. 
a členom doc. Ing. Viktorovi Borzovičovi, PhD., doc. Ing. Marekovi Fraštiovi, PhD., doc. Ing. Petrovi Šulekovi, 
PhD., Bc. Zuzane Harčarufkovej, Bc. Oskarovi Stratenému, Dominikovi Olexíkovi a Andrejovi Bražnikovi, a to 
uplynutím funkčného obdobia.  
 
Predseda a členovia Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre študentov sa v súlade s článkom 8 bod 
5 Disciplinárneho poriadku STU pre študentov vymenúvajú na štvorročné funkčné obdobie. Funkčné obdobie 
súčasného zloženia Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre študentov je od 14. decembra 2019 do 
13. decembra 2023.  
 
Dekan Stavebnej fakulty na základe uvedeného podáva nasledovný návrh na vymenovanie členov a predsedu 
Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre študentov (ďalej DK SvF STU) na obdobie 14.12.2023 – 
13.12.2027: 
 
Doc. Ing. Peter Makýš, PhD. – predseda DK SvF STU 
Doc. Ing. Viktor Borzovič, PhD.,  doc. Ing. Marek Fraštia, PhD., doc. Ing. Peter Šulek, PhD., Bc. Zuzana 
Hračarufková, Dominik Olexík,  Andrej Bražnik, Kristián Borčin – členovia DK.   
 
V diskusii Ing. Kurčová upozornila, že navrhovaná členka DK SvF STU Bc. Zuzana Harčarufková končí Ing. 
štúdium v júni 2024 a v budúcnosti by bolo vhodnejšie navrhnúť za členov študentov, ktorí v komisii zotrvajú 
dlhšie. Dekan ako predkladateľ návrhu na uvedenú pripomienku reagoval a vysvetlil, že v prípade Bc. Zuzany 
Harčarufkovej sa jedná o študentskú nomináciu, do ktorej nie je vhodné  zasahovať a meniť ju.  Navyše by to 
mohlo byť považované za diskrimináciu. 
 
Predseda AS SvF informoval senátorov v zmysle čl. 10 bodu 8 Rokovacieho poriadku AS SvF STU v Bratislave 
o priebehu tajného hlasovania a spôsobe označenia hlasovacích lístkov.  
Následne požiadal senátorov aby sa prezentovali.  
 
Priebeh tajného hlasovania: 
Počet členov AS SvF prítomných na hlasovaní: 20 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličom/senátorom: 20 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličmi/senátormi: 20 
Počet platných hlasovacích lístkov: 20 
Počet neplatných hlasovacích lístkov: 0 
 
Predseda AS SvF následne informoval senátorov o výsledkoch tajného hlasovania, ktoré sú nasledovné:. 
 

Navrhovaný predseda DK SvF STU  ZA PROTI Zdržalo sa 

Doc. Ing. Peter Makýš, PhD. 20 0 0 
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Uznesenie č. 76 AS/23 
AS SvF schválil v tajnom hlasovaní návrh na vymenovanie za predsedu Disciplinárnej komisie Stavebnej 
fakulty STU pre študentov na obdobie od 14. decembra 2023 do 13. decembra 2027 doc. Ing. Petra Makýša, 
PhD. 
 
Výsledok tajného hlasovania: uznesenie č. 76 AS/23 bolo schválené všetkými  hlasmi členov AS SvF 
prítomných na hlasovaní.  
 
 

Navrhovaný člen DK SvF STU  ZA PROTI Zdržalo sa 

Doc. Ing. Viktor Borzovič, PhD. 19 1 0 

Doc. Ing. Marek Fraštia, PhD. 20 0 0 

Doc. Ing. Peter Šulek, PhD. 20 0 0 

Bc. Zuzana Harčarufková 17 0 3 

Dominik Olexík 20 0 0 

Andrej Bražnik 20 0 0 

Kristián Borčin 20 0 0 

 
Uznesenie č. 77 AS/23 
AS SvF schválil v tajnom hlasovaní návrh na vymenovanie za člena Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty 
STU pre študentov na obdobie od 14. decembra 2023 do 13.decembra 2027 doc. Ing. Viktora Borzoviča, PhD., 
doc. Ing. Mareka Fraštiu, PhD., doc. Ing. Petra Šuleka, PhD., Bc. Zuzanu Harčarufkovú, Dominika Olexíka, 
Andreja Bražnika a Kristiána Borčina. 
 
Výsledok tajného hlasovania: uznesenie č. 77 AS/23 bolo schválené nadpolovičnou väčšinou  hlasov členov 
AS SvF prítomných na hlasovaní.  
 

K bodu 7: Voľba zástupcov AS SvF do poradnej komisie prodekana pre vedu a výskum (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že ide o voľbu zástupcov AS SvF v pracovnej komisii, ktorá pomáha 
pani prodekanke pre VaV. Následne vyzval pani prodekanku Hlavčovú, aby senátorom priblížila fungovanie 
tejto komisie ako aj jej zloženie. Prodekanka pre VaV označila pracovnú komisiu ako poradný orgán, ktorý sa 
bude podieľať na hodnotení VVČ. Následne predložila návrh zástupcov AS SvF do poradnej komisie: Ing. Alena 
Golian – Struhárová, PhD., doc. Ing. Ľuboš Hruštinec, PhD. a Ing. Marek Macák, PhD. 
 
Predseda AS SvF informoval senátorov, že o navrhovaných zástupcoch AS SvF pani prodekanka Hlavčová 
informovala Predsedníctvo AS SvF na zasadnutí predsedníctva dňa 23.11.2023. Predsedníctvo AS SvF sa 
stotožňuje s uvedeným návrhom. 
 
Predsedníctvo AS SvF poverilo Pedagogickú a vedeckovýskumnú komisiu AS SvF, aby k návrhu pani 
prodekanky zaujali stanovisko. Predsedníčka komisie Ing. arch. Katarína Minarovičová, PhD. prečítala zápis 
zo zasadnutia PaVV komisie, ktoré sa uskutočnilo dňa 4.12.2023. Komisia súhlasí s navrhovaným zložením 
poradnej komisie za AS SvF.  Z diskusie na zasadnutí komisie vzišlo odporučenie, že v prípade prípravy zmeny 
hodnotenia VVČ je potrebné prizvať na rokovania predsedníčku PaVV komisie, príp. iného zástupcu komisie. 
S uvedenou požiadavkou prodekanka pre VaV súhlasila. 
 
Prodekanka Hlavčová ďalej uviedla, že v pracovnej komisii prodekana pre VaV budú mať zastúpenie aj 
členovia Kolégia dekana SvF -  doc. Ing. Renáta Ďuračiová, PhD., prof. Ing. Boris Bielek, PhD. a prof. Ing. Andrej 
Šoltész, PhD. 
 
Následne predseda AS SVF otvoril k tomuto bodu zasadnutia diskusiu. 
Ďalšie návrhy na zástupcov AS SvF v predmetnej komisii neboli.  
 
Predseda AS SvF sa opýtal navrhovaných prítomných členov AS SvF (doc. Hruštinec, Ing. Macák) či súhlasia so 
svojou nomináciou. Tí ju svojim súhlasom potvrdili. Ing. Golian-Struhárová doručila predsedovi AS SvF súhlas 
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s návrhom jej osoby za zástupcu AS SvF do poradnej komisie prodekana VaV v písomnej forme ešte pred 
začatím zasadnutia AS SvF.  
  
Predseda AS SvF informoval senátorov v zmysle čl. 10 bodu 8 Rokovacieho poriadku AS SvF STU v Bratislave 
o priebehu tajného hlasovania a spôsobe označenia hlasovacích lístkov.  
Následne požiadal senátorov aby sa prezentovali.   
 
 
Priebeh tajného hlasovania: 
Počet členov AS SvF prítomných na hlasovaní: 20 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličom/senátorom: 20 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličmi/senátormi: 20 
Počet platných hlasovacích lístkov: 20 
Počet neplatných hlasovacích lístkov: 0 
 
Predseda AS SvF následne informoval senátorov o výsledkoch tajného hlasovania, ktoré sú nasledovné:. 
 
 

Navrhovaný člen komisie ZA PROTI Zdržalo sa 

  doc. Ing. Ľuboš Hruštinec, PhD. 19 0 1 

Ing. Alena Golian-Struhárová, PhD. 20 0 0 

Ing. Marek Macák, PhD. 19 0 1 

 

Návrh uznesenia č. 78 AS/23 
AS SvF schválil v tajnom hlasovaní za zástupcov AS SvF do poradnej komisie prodekana pre vedu a výskum 
pre funkčné obdobie členov AS SvF 2023-2027 Ing. Alenu Golian-Struhárovú, PhD., doc. Ing. Ľuboša Hruštinca, 
PhD. a Ing. Mareka Macáka, PhD. 
 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 78 AS/23 bolo schválené nadpolovičnou väčšinou hlasov členov AS SvF 
prítomných na hlasovaní. 
 

K bodu 8: Návrh hodnotenia VVČ na rok 2024 (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že návrh hodnotenia VVČ na rok 2024 bol senátorom zaslaný 
24.11.2023 elektronicky. Následne vyzval dekana ako predkladateľa, aby informoval senátorov o 
predloženom materiáli. Dekan požiadal prodekanku Hlavčovú, ktorá materiál vypracovala, aby o ňom bližšie 
informovala senátorov. 
 
Prodekanka Hlavčová uviedla, že v predloženej metodike hodnotenia vedecko-výskumnej činnosti na 
Stavebnej fakulte STU v Bratislave na rok 2024 nie sú navrhnuté žiadne zmeny oproti metodike schválenej na 
rok 2023 a preto je predložená na schválenie bez zmeny.  
 
Predsedníctvo AS SvF poverilo Pedagogickú a vedeckovýskumnú komisiu AS SvF, aby predložený návrh 
hodnotenia VVČ na rok 2024 prerokovali na svojom zasadnutí a aby k nemu zaujali stanovisko.  
 
Predsedníčka PaVV komisie Ing. arch. Minarovičová informovala senátorov, že PaVV komisia predložený 
návrh prerokovala na zasadnutí dňa 4.12.2023 v zložení 4 členov PaVV komisie a za prítomnosti prodekanky 
Hlavčovej a podpredsedu AS SvF Ing. Funtíka. PaVV komisia odporúča návrh hodnotenia VVČ na rok 2024 
schváliť bez pripomienok. 

Návrh uznesenia č. 79 AS/23 
AS SvF schvaľuje Návrh hodnotenia VVČ na rok 2024 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         20  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               20  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 
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Výsledok hlasovania: uznesenie č. 79 AS/23 bolo schválené všetkými  hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní.  

  

K bodu 9: Z vyšších orgánov 

1/Dekan informoval o zasadnutí Kolégia rektora STU dňa 6.12.2023, na ktorom boli prerokované: 
Organizačný poriadok CEPSIT, Návrh Dodatku č. 4 k Organizačnému poriadku UZ Študentské domovy a 
jedálne STU v Bratislave,  Harmonogram akademického roka 2024/2025, Zabezpečenie prístupov do 
vedeckých EIZ na rok 2024, SASPRO 2 – aktualizácia finančného príspevku pre fakulty na rok 2024, Grantová 
schéma na podporu excelentných tímov mladých výskumníkov – vyhodnotenie výzvy. 
Bližšie informácie na stránke R-STU: 
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr
/Zapis_2023-12-06.pdf 
 
Dňa 30.11.2023 sa konalo výjazdné zasadnutia KR STU na Táloch, kde sa viedla diskusia k návrhu na 
transformáciu Ústavu Manažmentu STU na fakultu.   
Začiatkom decembra sa na R-STU konalo stretnutie s Akreditačnou agentúrou – pracovnou skupinou, ktorá 
informovala o predbežných zisteniach. Predseda AS SvF informoval, že materiál bude prílohou zápisnice (aj 
na spoločnom úložisku AS SvF).  
Záverečná správa bude k dispozícii pravdepodobne na prelome apríla – mája 2024. Platná akreditácia podľa 
starého systému je do 31.8.2024. 
Dekan ďalej informoval, že dňa 31.12.2023 končí vo funkcii kvestorky Ing. Matušková. Od 1. januára 2024 
bude novým kvestorom prorektor pre vzdelávanie doc. Bittera, agendu ktorého preberie prorektor 
prof. Stanko. Rektor STU navyšovať počet prorektorov nebude.   
 
Predseda AS SvF informoval senátorov, že od tejto chvíle AS SvF nie je uznášaniaschopný, nakoľko 2 senátori 
opustili z dôvodu pracovných povinností rokovanie AS SvF. Senátori to vzali na vedomie. 
 
2/ Ing. arch. K. Minarovičová, PhD. informovala o tom, že najbližšie zasadnutie pléna RVŠ SR bude až v týždni 
po 18.12.2023.  
 
3/ Podpredseda AS SvF Ing. Funtík informoval, že AS STU zasadal dvakrát, riadne zasadnutie dňa 29.11.2023 
a mimoriadne zasadnutie dňa 6.12.2023. AS STU sa na zasadnutiach zaoberal Správou k projektu ACCORD 
a  zneho vyplývajúci návrh na spolufinancovanie, ktoré AS STU prijal na vedomie. Bol zaznamenaný pokles 
STU v rebríčkoch univerzít ako aj mierny pokles študentov. Vedenie STU už podniklo v tomto ohľade 
nevyhnutné kroky. Na programe bolo druhé čítanie k Pracovnému poriadku STU, ale vzhľadom na množstvo 
pripomienok nebol schválený. Vedenie STU predstavilo zámer výmeny pozemkov medzi UK a STU. Táto téma 
je otvorená už niekoľko rokov. Súčasťou výmeny je telocvičňa (vo vlastníctve STU, na pozemku UK), toho času 
z dôvodu zlého technického stavu nevyužívaná. O telocvičňu prejavila záujem FEI STU, a preto sa AS STU 
odporúča, aby zástupcovia FEI STU predstavili plán ako ju využiť a zabezpečiť jej obnovu. 
AS STU odsúhlasil zmeny vnútorných predpisov : 
4/2021 Pravidlá pre návrh schvaľovanie, úpravu a zrušenie študijných programov na STU v Bratislave 
5/2021 Pravidlá pre personálne zabezpečenie študijných programov na STU v Bratislave 
7/2021 Rada študijného programu na STU v Bratislave 
8/2021 Pravidlá pre tvorbu a posudzovanie podkladov na získanie práv na habilitačné konania na STU 
v Bratislave. 
Ďalším bodom bol návrh na zrušenie pracovísk a vytvorenie nových na úrovni STU. Návrh na zrušenie 
univerzitných pracovísk a účelových zariadení STU je nasledovný: 

1. Projektové stredisko STU 

2. Know-how centrum STU 

3. Univerzitný vedecký park STU 

4. Účelové zariadenie STU v Gabčíkove 

5. Centrum akademického športu STU 

 

https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Zapis_2023-12-06.pdf
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Zapis_2023-12-06.pdf
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Návrh na vytvorenie nových univerzitných pracovísk a účelových zariadení STU je nasledovný: 
1. Návrh na zriadenie univerzitného pracoviska Centrum európskych projektov, spolupráce s praxou, 

inovácií a transferu technológií STU 

2. Návrh na zriadenie univerzitného pracoviska Centrum vedy a vedecko-výskumnej spolupráce STU 

Oba návrhy boli prijaté. 
 

K bodu 10: Rôzne  

 
1/ Predsedníčka Pedagogickej a vedeckovýskumnej komisie AS SvF informovala, že na ostatnom zasadnutí 
komisie diskutovali aj o potrebe prehodnotiť metodiku hodnotenia pedagogických výkonov a zosúladiť ho s 
aktuálnou legislatívou a akreditáciou. Vyzvala senátorov na zaslanie podnetov a pripomienok k metodike 
hodnotenia pedagogických výkonov v termíne do 10.1.2024. Komisia sa bude na najbližšom zasadnutí 
venovať analýze zozbieraných pripomienok. 
 
2/ Ing. Kurčová sa opýtala, kedy bude akreditácia študijných programov. Dekan odpovedal, že v súčasnosti 
prebieha posudzovanie zosúladenia ŠP a akreditácia systému riadenia kvality na STU. Po akreditácii systému 
bude možné akreditovať nové ŠP na úrovni STU. 
 
3/ Prodekanka Hlavčová informovala, že dňa 24.11.2023 zasadala Vedecká rada SvF STU. Inauguračné 
prednášky odprezentovali doc. Gajdošová, doc. Borzovič a doc. Kalús. VR SvF postúpila menovaných na 
schválenie do VR STU dňa 13.12.2023. Ďalej bolo podaných 6 konaní na habilitáciu (Ing. Golian-Struhárová, 
Ing. Urbán, Ing. Macák, Ing. Bekö, Ing. Buday a Mgr. Ondrášik).     
 
4/  Ing. arch. Minarovičová mala otázku na prítomných senátorov – študentov, ako bola vyriešená otázka 
ohľadom doplatkov za stravu vymáhaných od študentov. Prítomní študenti o tom nemali aktuálnu 
informáciu. Doc. Hruštinec ako člen AS STU informoval, že bola ustanovená špeciálna komisia so zástupcov 
študentov, senátu, Ing. Hulíka a kvestorky STU, ktorá bude uvedenú situáciu riešiť. 
JUDr. Zajacová potvrdila, že na mimoriadnom predsedníctve AS STU za prítomnosti predsedu AS, 
podpredsedníčky AS, Ing. Hulíka, pani kvestorky a riaditeľa centra IT tento problém bol diskutovaný, 
vzniknutá situácia bola vysvetlená a považujú túto tému za vyriešenú. 
 
Predseda AS SvF poďakoval senátorom za príjemnú spoluprácu a poprial pokojné prežitie sviatkov, veľa síl 
a aby sme sa všetci v zdraví stretli v novom roku. 
Dekan taktiež poďakoval senátorom za ich spoluprácu s vedením fakulty, zaželal krásne Vianoce a veľa 
pokoja, zdravia a úspešný nový rok 2024. 
 
Predseda AS SvF na záver všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadnutie AS SvF ukončil. 
 
Najbližšie zasadnutia AS SvF je naplánované na 26.01.2024 o 8:00 hod. 
 
 
Zapísala: A. Urbanovská 
 
    
                                                                                                                         doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD.                     
                                                                                                                                predseda AS SvF                                             
Overovatelia:  
 
                    Prof. Ing. Zora Petráková, PhD. 
 
 
 
                               Ing. Michal Venglár, PhD. 


